
Acta de la assemblea generat ordinária de la Federació Columbófila Catalana de

coloms Missatgers, de data 23 de maig del 2ozs,celebrada a la seu sociala Barcelona

al carrer Passatge Taulat 7 , a les 19:00 hores en L3 convocatória i a les 1930 2a

convocatÓria hores, i presidida pel sr. Xavier Freixas Zendrera i actuant com a

ari Pedro Garcia Lafuente

Assistentes

- sr. Xavier Freixas Zendrera (President club Bétula i President FcccM)

- sr. Xavier Torta castelló (President club Montsiá iVicepresident FcccM)

- sr. Pedro García Lafuente (secretari FcccM Junta Directiva i President club

Catalonia 2016)
.Sr.RobertValls(presidentClubArrahonayvocalFCCCM)
- Sr. Joaquim Mañé ( president Club Vilanova )

- Sr. Rafael Llinás ( president Club Andreuenca )

- Sr. Juan Montoya ( president Club Baix Llobregat )

- sr. Ricard Gallego ( en representació club de Reus. sense vot' )

Punts:

Punt L).- lnforme del económic a cárrec del Sr. Xavier Torta que exposa el estat

comptes auditades pel Consell Catalá d'Esport.

El Sr. president també dona informació sobre la hipoteca del local federatiu que es

tindrá que amortitzar

En precs i preguntes elSr. Gallego pregunta per que no s'envien el estat de comptes a

les clubs.

El Sr president li contesta que no es poden enviar. No obstant es poden mirar a la

federació. Li recorda al Sr. Gallego que va enviar-li un e-mail per concretar cita i hora

per veure els pressupostos i comptes i el Club de Reus no va contestar.

El Sr. Gallego insisteix que va sol.licitar que se l'envies per e-mail. Se li contesta que

han estat els comptes a secretaria de la Federació i ningú ha demanat veure'ls.

El Sr Mañé pregunta sobre que hipoteca es va referir el Sr. President. A lo que el Sr

President li contesta que es tracta d'un préstec. No de una hipoteca.

El Sr. Gallego li pregunta que es i per que tenim el préstec. El Sr. President explica

l'origen del préstec que puja a 50.000 €. Entre altres es degut a las disputes entre

alguns clubs que van deixar la Federació Catalana (van marxar) i la Federació amb els

clubs que van quedar-se, assumint costos de manteniment de camions, de nau, de

comenga la assemblea elsr. President en segona convocatória

haver pagat a proveidors que reclamaven cobrar i a la hipoteca que es tenia de paga



del banc que si no es feia executaven. També es tenen de tindre amb compte el

costos jurídics per conflictes i demandes'

Elsr.Tortaacontinuacióampliadetallsdel,estatdecomptes.
A continuació es procedeix a Ia votació del estat de comptes del 2024 que es aprovat

per unanimitat.

punt 2.- ) El sr. President informa que se crea un reglament d'expedició i habilitació de

llicéncies Per coloms'

El Sr. President procedeix a la seva lectura'

En precs i preguntes elsr. Gallego diu que el article 6 deuria de ser diferent' A mes a

meselarticleTtambéhauriadeposarelpreudelaanelladiferentaladelaFCCCMal
mateix preu que posa la FcccM en contraposició als 2 € que vol posar la FCCCM'

El sr. Llinás exposa que no está d'acord amb que vol dir que en circumstáncies

necessáries la FCCCM podrá fer anelles?

El sr. President li contesta que no mes seria en circumstancies necessáries, i afegeix'

que aixó no mes seria si se aprova per la Assemblea General de la Federació'

El sr. Mañé diu que no está d'acord amb el article 7. Es crear un problema pel futur'

Aquest article está de mes. Si afegeix el Sr' Montoya'

El Sr. Gallego pregunta que per qué es posa el article 8'

Sr president li contesta que no s'ha de parlar de per qué s'ha posat.

Sr. Gallego diu que el Sr. President no deixa discutir els temes.

El sr. President li apunta que se va enviar una carta a Reus explicant-ho: a mes a mes

Reus no pot tenir la paraula per l'estatut de la FCCCM

A la votació s'aprova el reglament amb elvot en contra del club Vilanova'

Punt 3.-) Aprovació de 10 esportistes per concursos.

punt 4.- El Sr. President exposa l'informe sobre les soltes de la temporada actual que

fins les soltes de fons es perdien pocs coloms. Peró a partir delfons s'han perduts

molts. Que no s'acaba d'entendre el que passa.

El Sr. Gallego pregunta si la solta de Villanueva del Fresno será doble i per qué els

resultats de Reus no surten en les llistes de la RFCE.

. President li diu que no te respostes d'aquet tema de la RFCE. Sobre la solta de

nueva del Fresno es tindrá de acordar a la Comissió de Concursos.

\-



El sr. Mañé exposa que el club Vilanova ha estat perjudicat. La recollida es tant per una

com de deu gábies. No estan d'acord en portar els colom a cap lloc' La FCCCM ha de

estar per facilitar les coses. Els pressupost estan fet per recollita qualsevol numero de

gábies.

El Sr. President li contesta que els pressupostos es fan per ingressos i despeses' Abans

el club Vilanova portava les gábies a l'AP7 '

El sr Mañé li diu que aixó es feia perqué el camió no podia entrar a vilanova

El sr. President exposa que no es tant difícil portar una gábia al localfederatiu' El club

Arrahona ho ha fet. També els Clubs Egarense i Canet de Mar' Es té de tindre amb

compte que el camió porta sis o més hores en fer la recollida.

El sr Mañé insisteix en que els pressupostos s'han de fer tan si es per recollir una o sis

gábies. El president li contesta que es tenen de fer las recollides aplicant sentit comú'

Punt 5.- Aprovació del Acta per unanimitat, fen salvetat al punt ne 7 que el Sr' Mañé no

hi está d'acord.

Ed tanca la sessió a les 2L hores'

Signen

El secretari Vist i Plau del Sr dent

President Club Arrahona P Club Montsiá


